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Malum virüs yaşamımızı tamamen teslim almaya devam ediyor. Dünya çapında bir yayılma
aralıksız sürüyor.  Tedbirler her
geçen gün sertleşiyor, hatta sokağa çıkma yasakları ile karşı karşıya kalabiliriz. 
Eğer salgın durdurulacaksa tabii ki sokağa çıkmayabiliriz. 
Ordu ilinde de bazı hastaneler pandemi (salgın) hastanesi olarak ilan edildi. 
Fatsa Devlet Hastanesi de bu hastaneler içinde. Ordu Devlet Hastanesi, Ordu Araştırma
Hastanesi, Ünye Devlet Hastanesi yine bu kapsam içinde. 
İlimiz genelinde paniğe gerek olmadığını haricen edindiğimiz bilgilere göre paylaşabiliriz. Ancak
dikkati elden bırakmamak gerektiğinin altını da çizelim. 
Bu hastanelerde vaka yok mu?
Var. Fakat ölüm yok. 
Fatsa Devlet Hastanesinde Korona teşhisinden yatan hastalar var. Bunların sayısı tekli
rakamlarda. Bunun bilinmesinde fayda görüyorum. Çünkü sokakta o kadar şehir efsanesi
dolaşıyor ki; değme gitsin. Herkes ağzına geleni söylüyor. Sokağın rahatlaması adına bu
bilgileri paylaşmış olayım.
Yine Fatsa Devlet Hastanesinde poliklinik hizmetleri devam ediyor. Günlük rutin işlemler
yapılıyor. Korkulacak bir durum yok gibi. Ama vatandaşlarımızın en üst seviyede dikkatli olması
gerekiyor. Başı ağrıyanın hastaneye koşmaması gerekiyor. Kısaca hastane koridorlarını tıka
basa doldurmayalım. Zaten olağanüstü bir süreç yaşıyoruz. Dolayısıyla süreci tıkamayalım ve
hem kendimizi hem de etrafımızdakileri tehlikeye atmayalım. 
Azami boyutta tedbirlerimizi alalım…
*
*
*
Dünyanın gelişmiş teknolojileri virüse çare bulamadı. Aşı üretemedi.
Her alanda kendini elit gören Avrupa, çaresizlik içinde kıvranıyor. 
Bir sürü komplo teorileri üretiliyor. 
Kimine göre ilaç sanayine para kazandırmak amaçlanıyor, kimine göre ilaç bulundu ancak
piyasaya sürülmüyor. 
Toplumlar tedirginlik içinde. 
Bırakalım küçük esnafları bu süreç büyük holdinglerin, şirketlerin, devletlerin bile ekonomilerini
çökertebilir. 
O halde ne olacak?
Muhtemelen aradan çıkanlar olacak. Ulusal ve küresel çöküşler yaşanacak. 
Ekonomileri yolunda gitmeyenlerin sıkıntıları ve tahribatları daha fazla olacak. 
Allah bu insanlığın sonunu hayır eylesin… 
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